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Zápisnica 

 
z 1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Strelníkoch dňa 06.02.2023 

 

Prítomní: 

‒ starosta obce: Ján Majer 

‒ poslanci OZ: Mgr. Juraj Čief, Juraj Holubčík, Mgr. Janka Hrašková, Soňa Hrašková, Ivan 

Majer, Vladimír Majer, Denisa Majerová  

Neprítomná: 

‒ hlavná kontrolórka obce: Ing. Mgr. Zuzana Zánová – ospravedlnená 

Program:  

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Návrh na schválenie členov pracovných komisií OZ 

4. Návrh na schválenie – zámer: odpredaj pozemkov pre S. Giertlovú (oprava uznesenia č. 

39/2019) 

5. Návrh na schválenie – zriadenie DHZO z členov DHZ Strelníky 

6. Návrh na schválenie – vyčleniť fin. prostriedky z rozpočtu obce na zakúpenie úsporných 

svietidiel v časti verejného osvetlenia obce 

7. Návrh na schválenie – Oprava miestnej komunikácie v Baníkovie ulici z prostriedkov 

Programu rozvoja vidieka, NFP v hodnote cca 50 000 € s DPH  

8. Návrh na schválenie – Predĺženie zámeru – prenajatie majetku obce formou inštitútu 

verejnej obchodnej súťaže 

9. Návrh na schválenie – Vypracovanie PD pre stavebné povolenie: „Organizované 

parkovanie pri ZŠ s MŠ Strelníky“ 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

12. Záver 

K bodu č. 1 Schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice:  

Ján Majer, starosta obce, otvoril zasadnutie OZ. Nakoľko z prezenčnej listiny zistil, že sú 

prítomní všetci poslanci OZ, vyhlásil toto zasadnutie za uznášaniaschopné. Ďalej určil 

zapisovateľku, overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie, o ktorých dal hlasovať. 

Zároveň dal hlasovať o návrhu programu rokovania. Poslanci návrhy jednohlasne schválili. 

Uznesenie č. 1/2023: 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje  

a) členov návrhovej komisie – Ivana Majera, Juraja Holubčíka 

b) overovateľov zápisnice – Soňu Hraškovú, Vladimíra Majera 

c) zapisovateľku – Mgr. Janku Hraškovú 

d) program zasadnutia OZ program rokovania OZ tak, ako bol navrhnutý. 

Prítomní: Mgr. Juraj Čief, Juraj Holubčík, Mgr. Janka Hrašková, Soňa Hrašková, Ivan Majer, 

Vladimír Majer, Denisa Majerová 

Hlasovanie:  

Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržali sa: 0. 
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K bodu č. 2 Kontrola plnenia uznesení: 

Starosta obce Ján Majer predniesol správu o kontrole plnenia uznesení zo VI. zasadnutia, ktoré 

sa konalo 12.12.2022. Všetky úlohy uložené uzneseniami boli splnené. 

Uznesenie č. 2/2023: 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie správu o kontrole plnenia uznesení zo VI. zasadnutia OZ zo dňa 12.12.2022. 

Prítomní: Mgr. Juraj Čief, Juraj Holubčík, Mgr. Janka Hrašková, Soňa Hrašková, Ivan Majer, 

Vladimír Majer, Denisa Majerová 

Hlasovanie:  

Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržali sa: 0. 

K bodu č. 3 Návrh na schválenie členov pracovných komisií OZ: 

Starosta obce predložil poslancom návrh členov pracovných komisií nasledovne:  

1. Komisia pre životné prostredie a výstavbu:  
predseda: Vladimír Majer, členovia: Juraj Holubčík a Miroslav Filadelfi 

2. Finančná komisia:  
predseda: Denisa Majerová, členovia: Lucia Ďurčíková a Ing. Hana Tatáriková 

3. Komisia kultúrno-školská a športová:  
predseda: Mgr. Juraj Čief, členovia: Jaroslava Štubniaková, Iveta Majerová (č.d.43) 

4. Komisia na ochranu verejného poriadku:  

predseda: Ivan Majer, členovia: Martin Majer (č.d. 280), Dušan Mišány 

5. Komisia sociálno-zdravotná:  

predseda: Soňa Hrašková, členovia: Mgr. Iveta Purgatová, Zuzana Majerová (č.d.52) 

Uznesenie č. 3/2023: 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie návrh členov pracovných komisií OZ 

schvaľuje členov pracovných komisií OZ. 

Prítomní: Mgr. Juraj Čief, Juraj Holubčík, Mgr. Janka Hrašková, Soňa Hrašková, Ivan Majer, 

Vladimír Majer, Denisa Majerová 

Hlasovanie:  

Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržali sa: 0. 

K bodu č. 4 Návrh na schválenie – zámer: odpredaj pozemkov pre S. Giertlovú (oprava 

uznesenia č. 39/2019): 

Starosta obce Ján Majer predložil návrh uznesenia, ktorým sa opravuje a dopĺňa uznesenie č. 

39/2019. Ide o zámer odpredaja pozemkov pre S. Geirtlovú. 

Uznesenie č. 4/2023: 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje opravu prijatého uznesenia obecného zastupiteľstva obce Strelníky č. 39/2019 
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konaného dňa 29.05.2019 nasledovne:  

v časti b) uznesenia č. 39/2019 ruší odsek v znení „b./ s c h v a ľ u j e: Žiadosť na odkúpenie 

pozemku p. Giertlovej Soni, Strelníky č. 165. Jedná sa o parcelu č. 237/1 vo vlastníctve obce, 

na ktorých je postavený rodinný dom s dvorom. Novovytvorené parcely sú č. 430/1 o výmere 

117 m
2
, parcela 430/6 o výmere 72 m

2
 a parcela 432/4 o výmere 5m

2
, spolu 194 m

2
.“ 

a nahrádza ho novým odsekom v znení: 

„b) schvaľuje žiadosť na odkúpenie pozemkov Giertlovej Soni, Strelníky č. 165, a to: 

novovytvorené pozemky podľa geometrického plánu č. 43604625-35/2018 zo dňa 15.10.2018 

vyhotoveného vyhotoviteľom: KATASTRÁLNE GEODETICKÉ SLUŽBY Ing. Dana 

Gáboríková, Starohorská 18, 974 11 Banská Bystrica, IČO: 43 604 625, ktorý bol úradne 

overený Okresným úradom Banská Bystrica, katastrálnym odborom dňa 26.10.2018 pod 

číslom 98/2018 (ďalej aj len ako „Geometrický plán“), a to: 

a) ako (diel 1) C – KN parc. č. 430/1, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

117 m
2
, 

b) ako (diel 2) C – KN parc. č. 430/6, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

72 m
2
, 

c) ako (diel 3) C – KN parc. č. 432/4, druh pozemku: záhrada o výmere 5 m
2
, 

ktoré boli vytvorené oddelením od pozemku E – KN parc. č. 237/1, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 19 967 m
2
 (výmera podľa nového stavu: 19 773 m

2
), na LV č. 

287, kat. územie Strelníky, obec Strelníky, okres Banská Bystrica, vedený Okresným úradom 

Banská Bystrica, katastrálny odbor,  

a ich odpredaj na základe kúpnej zmluvy kupujúcemu: Soňa Giertlová, trvale bytom 

Strelníky č. 165, 976 55 Strelníky, a to ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 

8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb., schvaľovaný trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, 

ktorým je že na predmetných pozemkoch je postavený rodinný dom s dvorom, ktoré sú vo 

vlastníctve žiadateľa. Predmetné pozemky sú z hľadiska ich umiestnenia, výmery pre obec 

prakticky nepoužiteľné a hospodársky nevyužiteľné a neefektívne, za kúpnu cenu 10,00 €/m
2
, 

teda za celkovú kúpnu cenu 1 940,00 €.“ 

Prítomní: Mgr. Juraj Čief, Juraj Holubčík, Mgr. Janka Hrašková, Soňa Hrašková, Ivan Majer, 

Vladimír Majer, Denisa Majerová 

Hlasovanie:  

Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržali sa: 0. 

K bodu č. 5 Návrh na schválenie – zriadenie Dobrovoľného hasičského zboru obce (DHZO) 

z členov DHZ Strelníky: 

Starosta obce poslancom OZ predložil návrh na schválenia zriadenia DHZO z členov DHZ 

Strelníky. Po vysvetlení dôvodov sa poslanci vyjadrili, že predložený návrh je potrebné ešte 

prepracovať. Poslanci preto návrh vzali na vedomie. 

Uznesenie č. 5/2023: 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie predložený návrh na zriadenie Dobrovoľného hasičského zboru obce.  

Prítomní: Mgr. Juraj Čief, Juraj Holubčík, Mgr. Janka Hrašková, Soňa Hrašková, Ivan Majer, 

Vladimír Majer, Denisa Majerová 

Hlasovanie:  

Za: 7,  
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Proti: 0,  

Zdržali sa: 0. 

K bodu č. 6. Návrh na schválenie – vyčleniť finančné prostriedky z rozpočtu obce na 

zakúpenie úsporných svietidiel v časti verejného osvetlenia obce: 

Starosta obce predložil poslancom na schválenie návrh na vyčlenenie finančných prostriedkov 

z rozpočtu obce v sume 5 000,00 € s DPH na zakúpenie úsporných svietidiel verejného 

osvetlenia, ktoré budú inštalované v centrálnej časti obce a Sárikovie ulici. V ostatných častiach 

obce sa v jestvujúcich svietidlách vymenia svetelné zdroje. Poslanci schválili vyčlenenie 

prostriedkov jednohlasne. 

Uznesenie č. 6/2023: 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie návrh na schválenie  – vyčleniť finančné prostriedky z rozpočtu obce v sume 

5 000,00 € s DPH na zakúpenie úsporných svietidiel pre časť verejného osvetlenia obce 

a úpravu jestvujúcich svietidiel, 

schvaľuje vyčlenenie finančných prostriedkov z rozpočtu obce v sume 5 000,00 € s DPH na 

zakúpenie úsporných svietidiel pre časť verejného osvetlenia obce a úpravu jestvujúcich 

svietidiel.  

Prítomní: Mgr. Juraj Čief, Juraj Holubčík, Mgr. Janka Hrašková, Soňa Hrašková, Ivan Majer, 

Vladimír Majer, Denisa Majerová 

Hlasovanie:  

Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržali sa: 0. 

K bodu č. 7 Návrh na schválenie – Oprava miestnej komunikácie v Baníkovie ulici 

z prostriedkov Programu rozvoja vidieka, NFP v hodnote cca 50 000 € s DPH: 

Starosta obce navrhol poslancom schváliť zapojenie sa do plánovanej výzvy s projektom Oprava 

miestnej komunikácie v Baníkovie ulici z prostriedkov Programu rozvoja vidieka, NFP 

(nenávratný finančný príspevok) v hodnote cca 50 000 € s DPH. Poslanci jednohlasne schválili 

zapojenie sa do plánovanej výzvy s projektom. Výzva má byť vyhlásená cez MASK, pričom 

obec už má pripravený rozpočet aj projektovú dokumentáciu. 

Uznesenie č. 7/2023: 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie návrh na zapojenie sa do plánovanej výzvy s projektom Oprava miestnej 

komunikácie v Baníkovie ulici z prostriedkov Programu rozvoja vidieka, NFP (nenávratný 

finančný príspevok) v hodnote cca 50 000 € s DPH,  

schvaľuje zapojenie sa do plánovanej výzvy s projektom Oprava miestnej komunikácie 

v Baníkovie ulici z prostriedkov Programu rozvoja vidieka, NFP (nenávratný finančný 

príspevok) v hodnote cca 50 000 € s DPH.  

Prítomní: Mgr. Juraj Čief, Juraj Holubčík, Mgr. Janka Hrašková, Soňa Hrašková, Ivan Majer, 

Vladimír Majer, Denisa Majerová 

Hlasovanie:  

Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržali sa: 0. 



  5 

K bodu č. 8 Návrh na schválenie – Predĺženie zámeru – prenajatie majetku obce formou 

inštitútu verejnej obchodnej súťaže: 

Vzhľadom na to, že do stanoveného termín nebola predložená žiadna žiadosť o prenajatie 

majetku obce starosta navrhol predĺženie zámeru do 31.03.2023. Obecné zastupiteľstvo 

jednohlasne schválilo predĺženie zámeru. 

Uznesenie č. 8/2023: 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie návrh na predĺženie zámeru prenajať majetok obce formou inštitútu verejnej 

obchodnej súťaže do 31.3.2023, 

schvaľuje predĺženie zámeru prenajať majetok obce formou inštitútu verejnej obchodnej súťaže 

do 31.3.2023. 

Prítomní: Mgr. Juraj Čief, Juraj Holubčík, Mgr. Janka Hrašková, Soňa Hrašková, Ivan Majer, 

Vladimír Majer, Denisa Majerová 

Hlasovanie:  

Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržali sa: 0. 

K bodu č. 9. Návrh na schválenie – Vypracovanie projektovej dokumentácie pre stavebné 

povolenie: „Organizované parkovanie pri ZŠ s MŠ Strelníky“: 

Starosta obce predložil návrh – Vypracovanie projektovej dokumentácie pre stavebné povolenie 

–„Organizované parkovanie pri ZŠ s MŠ Strelníky“. Poslanci vzali predložený návrh na vedomie 

a v hlasovaní ho jednohlasne schválili. 

Uznesenie č. 9/2023: 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie návrh Vypracovanie projektovej dokumentácie pre stavebné povolenie –

„Organizované parkovanie pri ZŠ s MŠ Strelníky“, 

schvaľuje vypracovanie projektovej dokumentácie pre stavebné povolenie –„Organizované 

parkovanie pri ZŠ s MŠ Strelníky“. 

Prítomní: Mgr. Juraj Čief, Juraj Holubčík, Mgr. Janka Hrašková, Soňa Hrašková, Ivan Majer, 

Vladimír Majer, Denisa Majerová 

Hlasovanie:  

Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržali sa: 0. 

K bodu 10. Rôzne: 

Starosta obce informoval poslancov o činnostiach v obci, ktoré boli zrealizované od posledného 

OZ, konkrétne o:  

a) ZMOS opakovane zdôrazňuje potrebu dopravného značenia v obci aj zavedenia názvov 

ulíc.  

b) zvýšení zálohových faktúr za elektrinu, pričom aj novo zaslaná výška zodpovedá 

predchádzajúcemu návrhu, teda k zníženiu nedošlo 

c) oprave pokazených žalúzií v ZSS Strom 

d) potrebnom zväčšení drenáži a kanalizačnej šachty smerom na Povrazník v tesnej blízkosti 

cesty PD Strelníky, nateraz sa realizovali len úpravy menšieho rozsahu 
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e) žiadosti E. Majerovej na prekopávku pozemku obce pri rodinnom dome č. 55. Stavebná 

komisia odporučila nesúhlasiť s nákresom v predloženej žiadosti a majiteľke navrhla 

alternatívne riešenie, ktoré zasiahne do pozemkov obce v menšej miere, ako bol podaný 

návrh žiadateľkou.  

f) možnosti podať žiadosť o dotáciu na nákup kníh do Obecnej knižnice. Zároveň sa 

otvorila aj diskusia o skrátení otváracích hodín v trvaní jednej hodiny každú stredu 

v nepárny týždeň. Vychádzalo sa z počtu prihlásených čitateľov aj ekonomických 

nákladov, najmä na vykurovanie 

g) o organizácii plesu aj divadelného predstavenia Medzibrodským kočovným divadlom, 

pričom poďakoval sponzorom plesu, všetkým zapojeným do prípravy plesu 

a divadelníkom z Medzibrodu 

h) o blížiacom sa 100. výročí založenia DHZ v našej obci a možnej zbierke od všetkých 

občanov na zaobstaranie slávnostnej obecnej hasičskej zástavy 

i) maškarnom plese na lyžiach dňa 18.2.2023 na Kolibe pod Vartou 

j) JPÚ Hlinačky, ktoré postupujú v zmysle potrebných úkonov, ktoré zastrešuje firma 

LUSH spol. s r. o. 

k) zabíjačke pred hasičňou a sprievode masiek 11.2.2023 

l) naliehavej potrebe zdokumentovania voľných/využitých hrobových miest v cintoríne, tu 

bol stanovený termín do polovice mája 2023, o následnej forme sa rozhodne v príhodnom 

čase 

m) potrebných prácach na obnove ihriska aj kúpaliska 

Uznesenie č. 10/2023: 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie informácie predložené starostom obce o činnostiach v obci. 

Prítomní: Mgr. Juraj Čief, Juraj Holubčík, Mgr. Janka Hrašková, Soňa Hrašková, Ivan Majer, 

Vladimír Majer, Denisa Majerová 

Hlasovanie:  

Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržali sa: 0. 

K bodu 11 Diskusia: 

V diskusii zazneli nasledujúce príspevky: 

a) Vladimír Majer sa pýtal na možnosť udeliť súhlas prevádzke Koliba pod Vartou na 

umiestnenie a prevádzkovanie stánku s nápojmi na ihrisku za Híblikom v prednej časti 

pri drevenom altánku. 

b) Ivan Majer predniesol návrh na obstaranie mobilných prezliekacích kabín na prezliekanie 

na kúpalisku. 

c) Ivan Majer sa pýtal, kedy končí funkčné obdobie riaditeľke základnej školy s materskou 

školou 

d) Ivan Majer tiež upozornil, že VÚC nebude viac podporovať kultúrne akcie v regióne 

e) Denisa Majerová informovalo o možnosti rozpisu kultúrneho domu na tri samostatné 

nebytové priestory do katastra nehnuteľností (pre prípadné čerpanie dotácií z plánu 

obnovy budov vo vlastníctve obce) 

f) Vladimír Majer navrhol možnosť zvýšenia platu starostu, Denisa Majerová ako 

predsedníčka finančnej komisie má zistiť okolnosti a postup. 

g) Ivan Majer sa upozornil na poškodenie betónovej konštrukcie  studni na Fíbeku pod 

lipami, jej oprava sa zrejme bude robiť svojpomocne. 

Uznesenie č. 11/2023: 

Obecné zastupiteľstvo 
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berie na vedomie diskusné príspevky podané poslancami OZ. 

Prítomní: Mgr. Juraj Čief, Juraj Holubčík, Mgr. Janka Hrašková, Soňa Hrašková, Ivan Majer, 

Vladimír Majer, Denisa Majerová 

Hlasovanie:  

Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržali sa: 0. 

K bodu č. 12 Záver: 

Na záver starosta obce Ján Majer poďakoval poslancom za účasť na zasadnutí a zasadnutie 

ukončil. 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Janka Hrašková 

 

 

 Ján Majer 

 starosta obce  

 

 

Overovatelia:  Soňa Hrašková.............................. 

Vladimír Majer.............................. 

 

 

 

Vyvesené na úradnej tabuli: 10.02.2023 

Zvesené z úradnej tabule: .............2023 

 


